
Zápis z XX. Veřejného zasedání zastupitelstva obce ze dne 7.3.2022

1. Zahájení
Veřejné zasedání zahájil starosta obce v 1800 hodin. Veřejné zasedání bylo řádně svoláno,
informace o místě a době konání Veřejného zasedání byla zveřejněna v souladu se zákonem
128/2000 Sb, o obcích.

Konstatoval, že podle prezenční listiny je přítomno 9 zvolených členů zastupitelstva, a že
zastupitelstvo je usnášeníschopné.

Následně se dotázal ověřovatelů zápisu z minulého veřejného zasedání pana Slunečka a paní
Somolové, jestli jsou nějaké připomínlcy k zápisu. Bez připomínek.

2. Určení ověřovatele zápisu, návrhovou komisi a zapisovatele z veřejného zasedání

Jako ověřovatelé zápisu byli určeni Říhová. Uldrych.

Jako předseda návrhové komise Loskot a členové Slunečko, Somolová.

Zapisovatel Petráček J.

3. Program veřejného zasedání

1. Zahájení
2. Určení ověřovatelů zápisu, návrhové komise a zapisovatele
3. Schválení programu
4. Závěrečný účet obce
5. Učetní uzávěrka obce za rok 2021
6. Finanční pomoc pro Ukrajinu
7. Rozpočtové změny č. 1
8. Různé: Smlouva kupní

Dotace spolkům
Smlouva o smlouvě budoucí
Náj enmí smlouva
Dodatek smlouvy s tkmou Ravos

9. Diskuze
10. Závěr

K programu se nikdo nevyjádřil ani nepožádal o jeho doplnění a proto bylo o programu
hlasováno.
Pro: 9 Proti: O Zdržel se hlasování: O

Program jednání byl přijat tak, jak byl navržen a bylo pokračováno bodem č. 4. schváleného
programu a tím je Závěrečný účet obce.

4. Závčreěný účet obce za rok 2021
Starosta upozornil, že veškeré doklady k tomuto bodu byly zveřejněny na úřední desce
obecního úřadu od 15.2.2022. Hospodaření obce prověřil kontrolní orgán Středočeského
kraje, odbor vnitřní kontroly bez výhrad, tak, jak je obsaženo ve Zprávě o výsledku
přezkoumání hospodaření obce. .



Jelikož se nikdo nepřihlásil do diskuze, která byla k tomuto tématu otevřena, dal starosta
hlasovat o schválení Závěrečného účtu obce za rok 2021.
Pro: 9 Proti: 0 Zdržej se hlasování: O
Závěrečný účet obce Revničov za rok 2021 byl schválen bez výhrad všemi přítomnými členy.

5. Účetní uzávěrka obce Řevničov za rok 2021
V rámci účetní uzávěrky obce Revničov seznámil starosta přítomné s výsledky hospodaření
obce za rok 2021.
Stav účtů k 3 1.12.2021 u CSOB 34.242.082,82 Kč, u CNB 20.624.361,79 Kč. Celkem na
účtech 54.866.444,6 1 Kč
Příjmy obce v roce 2021 činily 30.854.479,20 Kč a výdaje 41.451.475,27 Kč.
V rámci diskuze nebyly připomínky, a proto dal starosta hlasovat o schválení Učetní uzávěrky
Pro: 9 Proti: O Zdržel se hlasování: O
Učetní uzávěrka obce Revničov za rok 2021 byla schválena všemi přítomnými členy.

6. Finanční pomoc Ukrajině
Z iniciativy Petráčka D. proběhla internetová diskuze zastupitelů k otázce Ukrajiny a následné
finanční pomoci. Paní Ríhová navrhla poskytnout finanční částku ve výši 150.000,- Kč na
účet CCK č. účtu 333999/2700. Všichni členové zastupitelstva obce se vyjádřili pro
poskytnutí finanční částky. V diskuzi paní Ríhová doplnila, že původně navrhla v rámci
rozpočtu snížit výdaje na kulturu o 50.000,-Kč a výdaje na knihovnu o 100.000.- Kč. Starosta
následně navrhl zapojit finanční prostředky z minulých let. Všichni o tomto kroku byli
informováni v rámci internetové diskuze. Nikdo další se do diskuze nepřihlásil, a proto dal
starosta hlasovat o poskytnutí finančních prDstředků.
Pro: 9 Proti: O Zdržel se hlasování:O

7. Rozpočtové změny
Starosta předložil rozpočtové změny dle příLohy č. 1. Předložil zastupitelům položku po
položce. Zdůvodnil jednotlivé změny, zejména navýšení elektřiny na nebytové hospodářství a
dal hlasovat o rozpočtových změnách.
Pro: 9 Proti: O Zdržel se hlasování: O
Rozpočtové změny dle přílohy č. 1 byly schváleny.

8. Různé:
. Kupní smlouva na pozemek p.č.. 161/3

Starosta předložil kupní smlouvu na odprodej pozemku p.č. 161/3 o výměře 225 m2 za 100,-
Kč/m2 pro Ing. KT. Pan Petráček D. upozornil na polohu pozemku a jeho nevyužitelnost ze
strany obce. Starosta doplnil historii a jelikož nebyl další dotaz ani připomínky, dal hlasovat o
kupní smlouvě.
Pro: 9 Proti: O Zdržel se hlasování: O
Kupní smlouva na prodej pozemku p.č. l61‘3 byla schválena

. Dotace spolkům
Předseda Kontrolního výboru pan Loskot předložil podané žádosti o dotaci a výborem
navrhovanou výši dotace. Byly podpořena žádost SK Sparta Revničov, SDH Revničov,
Dobročinná obec baráčnická Revničov, Ceský svaz zdrav, postižených, Svaz diabetiků a
Ceský svaz včelařů z Nového Strašecí v celkové částce 189.000,- Kč. V diskuzi upozornil pan
Petráček D, že nebyla poskytnuta dotace 2 žadatelům. Následně doplnil a upřesnil pan Loskot,
že se jednalo o oddíl Eutsalu Sokola Řevničov a Powelif‘ting Gladiators. Jelikož nebyly další
dotazy a připomínky bylo hlasováno o poskytnutí dotace ve výši 189.000,- Kč.



Pro: 9 Proti: O Zdržel se hlasování: O
Příspěvek dle rozpisu ve výši 189.000,- Kč byl schválen.

. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene služebnosti
V souladu s přípravou rekonstrukce VO v ulici Oličova byla předložena Smlouva o smlouvě
budoucí na zřízení věcného břemene mezi obcí Revničov a RSD CR spolu s návrhem
Smlouvy o zřízení věcného břemene coby přílohou č. 2 smlouvy budoucí. Starosta vysvětlil
důvod rekonstrukce a jelikož se nikdo v diskuzi na nic nedotazoval dal hlasovat o jejich
schválení.
Pro: 9 Proti: O Zdržel se hlasování: O
Smlouva o smlouvě budoucí na zřízení věcného břemene mezi obcí Revničov a RSD CR
spolu s návrhem Smlouvy o zřízení věcného břemene byly schváleny.

. Nájenmí smlouva na pronájem nebytových prostor v ě.p. 128
Firma Metrostav Infřastucture požádala o pronájem nebytových prostor v č.p. 128 z důvodu
umístění stavebního dozoru výstavby D6 obchvat Krupá. Jedná se o prostory pro firmu, která
zajišťuje stavební dozor. Tato firma zde sídlila také Po dobu stavby D6 Nové Strašecí —

Revničov. Smlouvaje sjednána za stejných podmínek a to 10.000,- Kč měsíčně + elektřina.
Pondělíček se v diskuzi dotázal na ostatní služby, pl3m, vodné a stočné? Tyto služby platí
firma~přímo nájemci drogerie, která s tím má zkušenosti z minulých let má uzavřené patřičné
smlouvy s dodavateli. Následně bylo hlasováno.
Pro: 9 Proti: O Zdržel se hlasování:O
Nájemní smlouva mezi Obcí Revničov a Metrostav In&astucture byla schválena.

. Dodatek smlouvy Ravos
Při převzetí vodovodu (družstvo Oličova) se obec smluvně zavázala uhradit osazení šoupat a
hydrantů, které nebyly realizovány v rámci stavby. Práce měly být dokončeny v letošním
roce. Z důvodu pandemie covid se tak nestane, a proto byl předložen dodatek smlouvy o
prodloužení termínu do 31.5.2024. Po krátké diskuzi k činnosti Ravosu a umisťování šoupat
se přikročilo k hlasování.
Pro: 9 Proti: O Zdržel se hlasování: O
Dodatek smlouvy s firmou Ravos byl schválen.

9. Diskuze:
V diskuzi vystoupil pan Uldrych a poděkoval paní Ríhové a paní Burešové za přestěhování
archivu obce do nových prostor a zaměstnancům za odvedenou práci na vybudování nově
vzniklé kanceláře.
Paní Ríhová pozvala přítomné na dětský karneval do tělocvičny.
Jelikož se nikdo další do diskuze nepřihlásil požádal starosta předsedu návrhové komise o
přednesení usnesení a následně v 18:50 hodin veřejné zasedání ukončil.

Zapsal dne 8.3.2022 Petráček J

Ověřovatelé zápisu Říhová Hana

Uldrych Petr


